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93年 2004  76 383  57 944  15 158 75.86 26.16

94年 2005  78 375  60 389  19 644 77.05 32.53

95年 2006  75 274  57 667  14 150 76.61 24.54

96年 2007  83 945  65 524  15 017 78.06 22.92

97年 2008  84 274  64 472  15 117 76.50 23.45

98年 2009  92 227  71 513  15 992 77.54 22.36

99年 2010  98 070  75 398  18 469 76.88 24.50

100年 2011  98 682  75 133  17 166 76.14 22.85

101年 2012  105 900  80 988  18 920 76.48 23.36

102年 2013  99 529  76 699  17 102 77.06 22.30

103年 2014  99 150  77 114  18 629 77.78 24.16

104年 2015  94 038  72 972  19 590 77.60 26.85

105年 2016  93 020  72 397  18 469 77.83 25.51

106年 2017  93 708  73 306  19 011 78.23 25.93

107年 2018  92 968  73 116  18 565 78.65 25.39

108年 2019  93 865  74 078  19 227 78.92 25.96

109年 2020  96 147  74 611  19 753 77.60 26.47

110年 2021  93 386  71 145  20 007 76.18 28.12

111年 2022  91 461  69 414  17 487 75.89 25.19

112年 2023  100 387  78 163  21 146 77.86 27.05

表 37  專門職業及技術人員高等考試報考人數暨錄取或及格率
Table 37  Senior Professional and Technical Examinations

－Registrations & Qualification Rates

說 明：
1.本表錄取或及格人數未扣除102年1月31日考試院第11屆第224次會議決議撤銷96年專技高考醫師考試及格人員1人資
格。

2.本表錄取或及格人數未扣除102年3月7日考試院第11屆第227次會議決議撤銷98年第二次專技高考醫師考試及格人員2
人資格。

3.本表錄取或及格人數包含108年11月28日考試院第12屆第263次會議決議補行錄取108年營養師考試1人。
Notes：
1.The total number of qualified examinees includes one examinee whose qualification from the 2007 Senior Professional and Technical
Examination for Physicians was revoked by the resolution of the Examination Yuan’s 11th Examination Committeeat its 224th meeting on
January 31, 2013.
2.The total number of qualified examinees includes two examinees whose qualifications from the 2009 Second Senior Professional and
Technical Examination for Physicians were revoked by the resolution of the Examination Yuan’s 11th Examination Committee at its 227th
meeting on March 7, 2013.
3. The total number of qualified examinees includes one examinee whose qualification from the 2019 Senior Professional and Technical
Examination for Dietitians was additionally granted by the resolution of the Examination Yuan’s 12th Examination Committee at its 263rd
meeting on November 28, 2019.
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